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Przewodniczqcego Rady Miasta

Zapytanie

Proszq o przedstawienie podjqtych przez Miasto krok6w i dzialad zmierzajqcych do zlagodzenia
skutk6w strajk6w szkolnych. czy powolano grupq kryzysowq, kto siq w niej znalazl.

Proszg o informacjg jak duia grupa nauczycieli z jakich szk6l kolneriskich i plac6wek o5wiatowych
strajkowala.

w szczegolno6ci proszq o przedstawienie oferty Miasta dla dzieci, kt6rymi w czasie strajku nie bylo
siq komu zajqt, gdyi rodzice pracowali.

Proszq te2 o odpowiedi na co bqdq przeznaczone pieniqdze ,,zaoszczgdzone" na placach nauczycieli
niewyptaconych im wobec strajkowania, czy Burmistrz nie widzi celowosci aby zaoszczqdzone
pieniqdze wydac np. na dodatki do plac nauczycielskich .

Proszq o ocenq podjqtych dzialari przez dyrektor6w szk6t w zakresie przeprowadzenia egzamin6w
szkolnych w okresie strajku.
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